

REMOTE KONTROL



PRODUCER, MUSICIAN & DJ OF DRUM& BASS MUSIC

By definition, "remote control" means to control something from a distance. Who doesn't sometimes have the feeling of being controlled by something and losing control over mind and body?!

Especially music has the power to influence feelings and actions. Because it is exactly this magic that can create a whole new world - a world of joy and euphoria. With a unique mix of driving drums, fat basslines and spherical sounds, Remote Kontrol aka Janosh puts every raver in a state of ecstasy and ensures an unforgettable time in the club. With his new project, every rave will be even more exciting and exuberant than ever before. So be excited about the journey Remote Kontrol will take you on and look forward to a refreshing selection of the sound we all love: Drum and Bass.

www.remotekontrol.online

hello@remotekontrol.online

www.instagram.com/remote_kontrol

https://soundcloud.com/remote_kontrol

<https://www.facebook.com/remotekontrolmusic/>

GERMAN VERSION:

Laut Definition bedeutet "Remote Control" etwas aus der Ferne zu kontrollieren. Wer hat nicht manchmal das Gefühl von etwas kontrolliert zu werden und die Kontrolle über Geist und Körper zu verlieren?!

Vor allem Musik hat die Macht Gefühle und Handlungen zu beeinflussen. Denn es ist genau diese Magie, die eine ganz neue Welt erschaffen kann - eine Welt aus Freude und Euphorie. Mit einem einzigartigen Mix aus treibenden Drums, fetten Basslines und sphärischen Sounds versetzt Remote Kontrol aka Janosh jeden Raver in einen Zustand der Ekstase und sorgt für eine unvergessliche Zeit im Club. Mit seinem neuen Projekt wird jeder Rave noch aufregender und ausgelassener als je zuvor. Sei also gespannt, auf welche Reise dich Remote Kontrol mitnehmen wird und freu dich auf eine erfrischende Selektion aus dem Sound den wir alle lieben: Drum and Bass.